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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani.

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Pontosan miért nem lehetett használni november 1-jén
a határátkelőhelyeket?"

Tisztelt Miniszter Úr!

Tegnap délelőtt számolt be arról az MTI a rendőrség közleményére hivatkozva, hogy informatikai 
meghibásodás miatt szünetel a ki- és beléptetés a magyarországi határátkelőhelyeken. A hibát ugyan
kora délutánra sikerült elhárítani, de a közúti átkelőhelyeken így is több órás várakozási idővel 
kellett számolni. A meghibásodás a Liszt Ferenc-repülőteret is érintette.

A fentiek alapján kérdezem Miniszter urat:

- Pontosan miért nem lehetett használni november 1-jén a határátkelőhelyeket?
- Előfordult-e már korábban a mostanihoz hasonló informatikai hiba?
- Várható-e, hogy a jövőben hasonló meghibásodások fogják lassítani a határátlépést?

Várom megtisztelő válaszát!
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